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Dr. Kövér László
az Országgy ű lés elnöke részére

helyben

tárgy : írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi XXXVI . törvén y
42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat
124. § (1) bekezdése alapján „Mikorra lesz Soroksárnak új rend őrkapitánysága?” címmel írásbel i
választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani Pintér Sándor belügyminiszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

Bizonyára emlékszik még arra, hogy 2013-ban a főváros XXIII . kerületének képvisel ő i átadták Önnek azt
a határozatot, amelyben Soroksár képviselő-testülete a kerületben egy önálló rend ő rkapitánysá g
létrehozásáról tettek el őterjesztést a Kormánynak . Az egyeztetéseket követően az önkormányzat
felajánlotta az épület és a technikai eszközök biztosítását, az Országos Rend ő r-főkapitányság (ORFK)
pedig vállalta a személyi állomány rendelkezésre bocsátását .

2014-januárjában a Belügyminisztérium az alábbiakról tájékoztatta a közvéleményt : „A felek
megerősítették közös szándékukat a soroksári rend ő rkapitányság létrehozásáról. Ennek megfelelően a
rendőrség egyetértésével kiválasztásra került az építési telek, amelyet az önkormányzat vásárol me g
erre a célra . Az építési tervek elkészítését az Országos Rendőr-főkapitányság magára vállalta és soro n
kívül megkezdi. Megállapodás született arról, hogy a kapitányság épületét Soroksár építteti meg, míg a
szükséges berendezési tárgyakat és gépkocsikat, valamint az üzemeltetést a rend ő rség fogja
biztosítani.

Az új rendőrkapitányság személyi állománya hozzá fog járulni a soroksári emberek szubjektí v
biztonságérzetének további növeléséhez, egyben kiemelkedő példája lesz a település és a rendőrség
közötti szoros együttműködésnek. ”

A tervek szerint az új rend ő rkapitányság 2015 első félévében kezdte volna meg m ű ködését . Az előzetes
számítások szerint az önkormányzatnak 700 millió forintot kellett volna biztosítani a projektre . Sajnos a kerüle t
mára olyan nehéz anyagi helyzetbe került, hogy ezt az összeget nem tudja maradéktalanul el ő teremteni és fél ő,
hogy kormányzati segítség nélkül nem valósulhat meg az új rend őrkapitányság terve.



A fentiekre tekintettel az alábbi kérdésre várom Miniszter úr válaszát :

Lát-e lehetőséget arra, hogy a több, mint négy éve napirenden lévő és az Ön által is támogatott új
soroksári rendő rkapitányság épülete a központi költségvetés terhére épüljön meg ?

Várom miel őbbi válaszát!

Sza ó Sz'abofcs--
független országgy ű lési képviselő

(Együtt)
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